
Generalforsamling 25-02-2020 
 

Deltager : bestyrelsen + 10 i Forsamlingen 

 
• Valg af dirigent 

Helle Larsen 

 

Bestyrelsens beretninger fra året: 

• Hovedpunkter 

◦ lukning af elveskole og salg af ponyer 

◦ aktiviteter – træningsstævne, caspian træning, mange søndagsture. 

◦ Tak til medlemmer og af bestyrelsen for deres arbejde. 

 

• Regnskab – ved Tanja Markussen 

◦ lidt højere indtjening end sidste år. 

Pga. salg af elevponyer. 

◦ Undervisning det første ½ år givet underskud 

◦ Stævner giver lille overskud 

◦ Aktiviteter går i nul 

◦ Mobilpay har et højt gebyr. 

◦  

◦ Det har alt i alt været et fint år. 

 

• fastsættelse af kontingent 

◦ 250kr pr halve år – ændres ikke. 

 

• indkomne forslag 

 

                  

Valg 

◦ Mads, Heidi og Nina er på valg og ønsker genvalg 

◦ 1 Suppleant vinka 

◦  2 suppleant Jeanette bak 

◦ Der skal vælges en revisor og en revisor suppleant. 

Helle p. vælges som revisor og Bettina Kaastrup er suppleant. 

 

• Evt 

• hvilke aktiviteter ønskes af klubben medlemmer ? Rytterlejer for voksne. Evt. klinik 

med en berømt rytter. Fælles ture evt. med rundvisning på div. Avlere og salgsstalde. 

Spring undervisning begynder. Velvære massage for heste. Caspian igen. Dorte 

undervisning. 

• Spørgsmål ang. prisstigning på banekort forskellen på en person banekort og for 

familie banekort. Bestyrelsen tager det op igen på næste møde. 

• Snak om ny barriære, eller en slags rep af den gamle. 

 

Mødet hæves - 



 

 

 

 

 

 


